

## OSK møde søndag d. 1/7 2018.

### 1. Sindsrobøn

### 2. Koncepterne oplæses af; Carsten.

### 3. Visionerne oplæses af; Anette.

### 4. Retnings linie nr. 6 oplæses af; Anette.

### 5. oplæsning af 12 tradition.

Springes over og tages næste gang.

### 6. Indledning af 12 tradition

### 7. Præsentations runde.

Kenneth formand for OSK, Kenneth GSR Håbet i Odense, Anette GSR how and why i Esbjerg, Jesper litteratur suppleant og GSR i tirsdags gruppen bare for i dag i Odense, Runar næstformand OSK, Carsten GSR mandags gruppen Odense og OSS syd Danmark, Dorthe sekretær OSK, Ricky Gsr mandags gruppen Fredericia, Anette fra gruppen Håbet i Esbjerg og HI Sønder Omme, Christina GSR Håbet tirsdagsgruppen i Esbjerg, Torben litteratur ansvarlig, Carina næstformand HI syd Danmark.

### 8. Afbud.

Zebina HI formand, Steffen GSR torsdags gr i Fredericia, Even OSR, Søren GSR survivor gruppen Esbjerg. Tricia kasserer OSK.

### 9. Beslutningsdygtighed.

5 GSR, Tilstede sidste gang 4, Beslutningsdygtig 4 ud af 5.

### 10. Oplæsning og godkendelse af OSK referat fra 6/5

Referat er godkendt.

### 11. Ønsker, erfaringer og donationer fra grupperne og GSR

Donationer fra grupperne.

Håbet Odense, How and why Esbjerg, Håbet Esbjerg, Lillebælt gruppen Middelfart.

Emne:

Der bliver delt på GSR mødet om hvordan vi tager imod nykommere.

Spørgsmål? Hvornår kommer der nye USB stik. Svar: På næste RSK møde bliver det besluttet hvilke og hvornår vi får nye stik.

## **12. Internet udvalg**

Jesper og Tricia er administrator på vores sociale medier side, Jesper vil gerne fortsætte, men mangler en der kommer til møderne i OSK. Runar er med administrator.

## **13. HI**

Møderne i Nyborg går rigtig godt. I Søby er der udfordringer, der er blevet lagt pjecer i fængslet. I store Dannelsbo er mødet flyttet fra den første mandag i måneden til den tredje mandag i måneden. I sønder omme er der god tilslutning i de nye mødelokaler, der kommer mange. På bordene ligger der foldere og bøger. Der bliver holdt speak, der bliver snakket om hvordan man holder sig clean. Erfaringer fra Jesper; Gode oplevelser, de er et godt team der fungere godt sammen. Der har været mange besøgende til møderne.

## **14. OI**

Der mangler OI formand og OI næstformand. Frank Anton vil gerne fortsætte om nogle måneder. OI's opgave er at informere om vores arbejde. De har kontakten til de forskellige offentlige instanser, eksempelvis før HI kommer ud. D. 21. juli er der en work shop dag i Fredericia omkring OI og HI arbejde. Runar vil gerne deltage i mødet og vil gerne nomineres til næstformand i OI. Vi opfordres til at søge OI medlemmer i grupperne.

Til brugernes basar i Odense plejer vi at have en telt plads. Arrangementet har brug for 4-5 personer til at stå i boden i ca. 5 timer. Onsdag d. 29. august 2018. Carsten, Runar, Dorthe, Torben, Christina deltagere.

## **15. Help-line**

Help line er ikke placeret under OSK men under RSK. OSK beder OSS om at tage dette punkt med til RSK om hvordan vi gør det i fremtiden med help line. Vi har tidligere hørt at der har været forgæves opkald i help line, derfor tog vi kontakt og ønsker i fremtiden at det kommer til at fungere.

Forslag; OSK Syddanmark beder vores RSK repræsentanter, Even og Carsten, om at foreligge sagen i RSK på næstkommende RSK møde, med henblik på, at der snarest vælges en tovholder til Help line i RSK, som vil kunne holde OSK områderne tilstrækkeligt løbende orienteret om drift af Help Line. Ligeledes beder vi RSK drøfte, om det vil være hensigtsmæssigt, at de decentrale tovholdere i områderne organisatorisk bør være en del af OSK.

#### **16. Litteratur udvalg.**

Forespurgt fra RSK kassen, hvorfor vi ikke har betalt for 50 usb stik. Vi har fået en varer der er solgt, så selvfølgelig skal vi betale. Torben giver Tricia besked om dette. De defekte stik kan byttes i OSK.

#### **17. Retningslinie-udvalg**

Der har ikke været nok tid til at gøre dette, men næste OSK møde kommer der noget.

#### **18. kasserer-rapport**

Der er fortsat sorte tal på bund linien.

Forslag om at halvdelen af overskuddet bliver i OSK og den anden halvdel går til RSK. Det er NA penge som skal bruges til at vise at NA Danmark er med i bl.a. world service m.m. Spændende ny måde at lave økonomi på. Så længe vi snakker om overskud er det en spændende ide.

Vi summer over det og tager stilling til dette spørgsmål til næste OSK møde.

#### **19. OSR Rapport.**

Rapporten bliver udfyldt af OSR og OSS.

#### **20. Betroede tjenere.** På valg. Sekretær-suppleant, kasserer-suppleant og en OI formand og litteratur suppleant. En OI næstformand.

Runar er indstillet til OI næstformand.

#### **21. NA relaterede meddelelser til grupperne**

Onsdagsmødet i Odense kl. 12 i by kirken lukker hvis der ikke kommer nye betroede tjenere. Sidste møde d. 11/7

Unity dag i Odense d. 7/7

OI og HI work shop d. 21/7 kl. 12-16 i frivillighuset i Fredericia

Der mangler HI Service. Henvendelse til Carina og Zabine.

Konventet på Bornholm er aflyst.

#### **22. Events**

Unity dag i Odense d. 7/7

Work shop om HI og OI i frivillighuset i Fredericia kl. 12-16

#### **23. Evaluering af Camp living clean.**

Småt men godt. Rigtig dejlig weekend. Dejligt fællesskab. Fast i uge 24 for fremtiden.

**24. Eventuelt**

Valg af betroede tjenere. Forslag at den person der skal vælges forlader rummet mens der kan være en snak om valget. Dette debatteres. Der tages stilling til dette forslag til næste møde.

Bornholmer konventet er aflyst.

**25. 7. tradition**

Kassen går rundt. Og der kan også betales på mobil pay.

**26. Ny tid og sted**

Søndag d. 2. september kl. 11:45 her i Fredericia.

**27. Godkendelse af referat.**

Referat er godkendt.

**28. Sindsrobøn**